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Vážení přátelé, členové BK a hosté 
 
 ve své zprávě Vás budu v krátkosti informovat se svojí činností ve výboru 
Boxerklubu ČR za uplynulé volební období. Hlavní mojí činností je správa 
databáze členské základny. Boxerklub má k dnešnímu dni 652 členů tj. oproti 
roku 2014 kdy měl boxerklub 752 členů tedy o sto méně. V této souvislosti 
apeluji na územní pobočky, aby získávaly do svých řad více nových členů. Děkuji 
správcům databází územních poboček za jejich spolupráci. 
 
 Celé volební období jsem zastupoval Boxerklub ČR na zasedáních 
chovatelských klubů a jednáních pléna ČKS. Vyřizoval korespondenci s ČKS, 
členskou základnu a ostatní písemnosti. V minulém roce jsme obdrželi odvod 
z ČKS dle smlouvy o vedení plemenné knihy a týkající se úkonů prováděných 
plemennou knihou 28 800,- Kč. Dále Boxerklub obdržel příspěvek 41 000,- Kč 
a doplatek z roku 2013   13 382,-  Kč. Za což děkuji panu A. Karbanovi, který 
pracoval v předsednictvu ČKS a paní B. Roškotové, která pracovala v RK ČKS 
a Vás určitě bude informovat ve své zprávě podrobněji. V letošním roce budou 
s příspěvkem od ČKS potíže, jelikož podle informací ještě ČKS není známo v jaké 
výši nebo jestli vůbec ČKS nějaké dotace dostane.  
   
 Dále žádám územní pobočky o včasné nahlášení výběrových závodů, 
mistrovství republiky IPO výcvikáři boxerklubu a termínů výstav předsedovi 
sboru rozhodčích, který musí výstavy nahlásit ČMKU. Termíny Vám oba 
funkcionáři jistě sdělí.  
 
Vážení přátelé myslím, že v uplynulém volebním období byla činnost BK ČR 
úspěšná a přeji si, aby bylo nastávající období nejméně tak úspěšné jako 
doposud. 
                                                                                 

                                                                                              Josef Morávek 
      místopředseda Boxerklubu ČR  

 
 


